
 

 

Reactie d.d. 23-11-2022: 

 

Hierbij onze reactie op de vragen vanuit de Seniorenpartij mbt bezwaarschriften. 

 

De vragen van de Seniorenpartij over het aantal ingebrekestellingen en dwangsommen kunnen wij 

helaas op zo’n korte termijn niet gemakkelijk beantwoorden. Voor het aanleveren van de cijfers is meer 

tijd benodigd omdat het middels handmatig zoeken en tellen achterhaald zal moeten worden. Dit 

komt omdat wij nu niet op deze manier archiveren.  

Het verbeteren van de juridische control binnen de organisatie is een punt van aandacht. 

 

 

 

.Aanvullende reactie d.d. 18-01-2022: 

 

De Seniorenpartij vraagt wanneer de gevraagde gegevens wel aan te leveren zijn. Een logische vraag 

natuurlijk. Hierbij onze reactie: 

Aangezien zowel de ingebrekestellingen als de dwangsommen niet eenduidig geregistreerd worden 

binnen de gemeente, vraagt dit een aanpassing in oa systemen, processen, werkwijze en gedrag. Dit 

probleem sluit ook aan bij het beeld van een organisatie met een grote ontwikkelingsachterstand zoals 

we deze op 20 september jl. besproken hebben in de themabijeenkomst over de 

organisatieontwikkeling. Op 31 januari aanstaande vervolgen we dit gesprek tijdens de 

informatieavond organisatieontwikkeling. 

Als we nu een verwachting zouden moeten uitspreken zou dit zijn dat we niet eerder dan in 2024 een 

werkend systeem zullen hebben ingevoerd, afhankelijk van de mogelijkheden qua prioriteiten en qua 

bedrijfsvoeringsmiddelen.  

 

 


